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اقتصاد کیش- نادر فریادشیران 
مــی گوید کاش میرشــاد ماجدی به 
عنوان یــک فرد فوتبال سرپرســت 

فدراسیون نمی شد.
گفتگوی نادر فریادشیران را 

در ادامه می خوانید:
افشاگری رسانه ها و افراد 
باوجــودان و دلســوز باعــث 
برکناری شهاب عزیزی خادم شد
 عملکرد فدراســیون فوتبال و به 
خصوص سرپرســت فدراسیون که 
بعــد از زحمات طاقت فرســای آدم 
هــای باوجدان، با اصالت و دلســوز 
فوتبال ما از رسانه های مختلف گرفته 
تا کارشــناس های مختلفی که تلاش 
کردند پشت پرده تیم ملی ایران را برملا 
کنند، اولا از آن ها تشــکر می کنم چرا 
که فوتبال ما در جهت خلاف آنچه که 
در جهان اتفاق می افتد در حال حرکت 
بود. وقتی خود شــهاب عزیزی خادم 
هم بحث خوبان عالم را مطرح می کند 
و هیچ موقع هم رابطه خودش را با امیر 
اسکندری انکار نمی کند، این واقعیت 
برای جامعه و به خصوص رســانه ها 
مشــخص شد که اقداماتی در راستای 
اســتیضاح شهاب عزیزی خادم انجام 
دهند. معلوم بود هیات رییسه هم با یک 
عزمی وارد این ماجرا شــد و با تلاش 
اعضای هیات رییســه و به خصوص 
افشــاگری هایی که برخی رســانه ها 
مثل طرفداری انجام دادند و البته کاری 
کــه برخی برنامه های تلویزیونی مثل 
ورزشگاه برعکس برنامه فوتبال برتر 
یا بهتر اســت بگویم شــهاب برتر و 
ورزش و مردم هم قابل تقدیر اســت.  
ایران ورزشــی و دیگر رسانه هایی که 
تلاش کردند ابعاد پنهان را روشن کنند، 
هیات رییسه به این جمع بندی رساند 
که بــا هماهنگی قطعا وزارت ورزش 
و قطعا برخــی نمایندگان مجلس که 
پیگیر مشکلات و مسائل فوتبال بودند 
با وعده هایی که شهاب عزیزی خادم 
داده بــود مبنی بــر 1000 میلیارد پول 
و دیگر داســتان ها وارد عمل شود و 
اتفاقــی که باید رخ می داد، رقم خورد 
و شهاب عزیزی خادم سرانجام برکنار 

شد. 
البته بایــد از مهرانی، والی زاده، 
منصوریان و شکری در رادیو ورزش 
و همچنین اســماعیل پــور در برنامه 

آفساید هم تشکر کنم.
سرپرست  با  فدراســیون 
فعلــی اش پاســخگوی جامعه 

ورزش نیست
 طبیعی اســت همانطور که گفتم 
در ایــن برکناری افــرادی موثر بودند 
مثل نمایندگان مردم و آدم های ســالم 
هیات رییســه. حالا بعــد از برکناری 
ایشان، هیات رییسه فدراسیون فوتبال 
ما دچار اتفاقاتی شــد که همانطور که 
اطلاع دارید از تخلفات آشکار شهاب 
عزیزی خادم دو نواب رییس ایشــان، 
حمیدرضــا مهرعلی و حیدر بهاروند 
به صورت غیرقانونــی بیش از ده ماه 
در این مســئولیت فعالیت داشــتند. 
طبیعی اســت هرگونه اسناد، انتصاب 
و یــا عزلی که از ســوی ایــن دو نفر 

انجام شده، غیرقانونی است. سی سال 
تجربه مدیریت دارم و می گویم طبق 
قانون این موضوع غیرقانونی اســت. 
وقتی هم که شــهاب عزیــزی خادم 
به دلایل مختلف عزل شــدند، اولین 
بحث چالــش برانگیز بــرای هیات 
رییســه، بازی تیم ملی ایران در مشهد 
بود. هنوز هم طبق دستور دادستان کل 
کشور و رییس جمهور، دادستان مشهد 
گزارشی درباره اتفاقاتی که برای بانوان 
ما در مشهد رخ داد ارائه نداده و منتظر 
جمع بندی هستیم. فدراسیون ما با این 
سرپرســتی که دارد عملا پاسخگوی 
سوالات متعدد جامعه ورزش نیست 

و این هم یکی از مشکلات ماست.
کاش یــک فوتبالــی با این 
عملکرد سرپرســت فدراسیون 

نمی شد!
 آرزو می کــردم با این عملکرد، 
یک فوتبالی سرپرست فدراسیون نبود. 
اگــر می بینید نزدیک 75 روز اســت 
سکوت کردیم ببینیم در این مدت چه 
می شود به خاطر این است یک بار یادم 

است حسن روحانی گفت صد روزه 
تحولی ایجاد می کنیم که همه می بینیم 
و به نظرم 75 روز برای بررسی عملکرد 
یک فرد در مدیریت زمان کمی اســت 
ولی اگر قرار بود فدراسیون ما در همین 
مــدت کاری انجام دهــد که صحیح 
باشد، همه اهالی فوتبال متوجه آن می 
شدند ولی چنین نیســت و آرزو می 
کنم کاش میرشــاد ماجدی سرپرست 
فدراسیون فوتبال نبود. به نظرم با توجه 
به برنامه ایشان و فرار رو به جلویی که 
در صحبت هایش کرد و رســانه ها و 
افرادی که شــایعه درست می کنند را 
مقصر می دانست، مثل شهاب عزیزی 

خادم شد. 
الان نگران این هســتیم خانواده 
فوتبــال زیر ســوال بــرود و بگویند 
بفرماییــد این هــم از آدم فوتبالی که 
شــما دنبالش بودید، عملکرد یک آدم 
فوتبالی در همین مدت نشان می دهد 
شــماها باید انتقادات را فروکش کنید 

چون یک فوتبالی آنجاست. 
اگــر عملکرد یــک آدم فوتبالی 
خوب باشــد که همه ما خوشحال می 

شــویم مثل مدیران بزرگی که قبلا در 
فوتبال داشــتیم مثل نوآمــوز، راغفر، 
آبشناســان، دادکان و ... که در فوتبال 
سابقه داشتند. ما مخالفت مان را از زمان 
علی کفاشــیان، مهدی تاج و شهاب 
عزیــزی خادم که غیرفوتبالی بودند و 
افرادی غیرفوتبالــی آن ها را آوردند 
شــروع کردیم. کاش میرشاد ماجدی 
سرپرستی را قبول نمی کرد تا امثال من 

به راحتی بتوانند صحبت کنند.
دکتر دکتر از دهان حســن 

کامرانی فر نمی افتاد
 نمونه بــارز کارهای میرشــاد 
ماجدی همینکه بعد از اتفاقات مشهد، 
جلسات هیات رییسه برگزار نشده و از 
رسمیت افتاده است. چه کسی به حسن 
کامرانی فر اجازه داده با ایمیل شخصی 
اش با معاون دبیرکل فدراسیون جهانی 
مکاتبه کند؟ اگر با هماهنگی شما بوده 
جناب ماجدی که خطای بزرگ را شما 
کردید و حسن کامرانی فر هم بله قربان 
گوی شما شده است. قبلا هم بله قربان 
گوی شهاب عزیزی خادم بود که یادم 

است در یک برنامه رادیویی گفتم اگر 
یک بار دیگر ایشان را آقای دکتر شهاب 
عزیزی خادم صدا کنید، با وجود اینکه 
از خانواده ورزش و داورهای خوب ما 
هســتید، از شما شکایت خواهم کرد. 
دکتــر دکتر از دهانش نمی افتاد. اگر با 
هماهنگی شما بوده که ایراد از شماست 
ولی اگر بدون هماهنگی شما بوده، باید 
با حسن کامرانی فر برخورد شود. شما 
از اول هم با رییس فدراســیون فوتبال 
نه نفر بودیــد. حمیدرضا مهرعلی و 

حیــدر بهاروند عضو قانونی نبودند و 
رای های آن ها هم قانونی نبوده است.
مجمــع واقعــی فوتبال را 

تشکیل دهید
 مجمــع واقعی فوتبــال زمانی 

تشــکیل می شــود که تمام روسای 
فدراســیون هایی که وجاهت دارند، 
زنده هســتند عضو مجمع فدراسیون 
فوتبال شــوند. چرا سرمربیان تیم ملی 
ایران نباید حــق حضور در مجمع را 
داشته باشــند؟ تک تک ســرمربیان 
تیم ملــی ایران، حتی مــی توانم ده، 
پانزده مورد نام ببرم که زنده هســتند 
و کارشناســی می کنند و دارای فکر و 
ایده هســتند.  چنین نفراتی باید عضو 
مجمع فدراســیون فوتبال باشند. چرا 
شش نفر از اعضای کانون مربیان حق 
رای دارنــد ولی از طریق کانون مربیان 
انتخاب نمی شوند؟ رییس فدراسیون 
فوتبال افرادی را مربی فوتسال بانوان، 
فوتبال ساحلی، فوتسال و... می کند و 
چنین افرادی حق رای دادن دارند ولی 
از طریــق کانون مربیان این اتفاق رقم 
نمی خورد و این کانون را قبول ندارند. 
ســه رییس فدراســیون فوتبال 
عوض شــده ولی در اساسنامه چنین 
چیزی نیامده است. هرچه هم ما گفتیم 
ظاهرا به دیوار خورده و کســی به آن 

توجه نکرده اســت.  کاپیتان های تیم 
ملی که بیش از 50 بازی ملی دارند باید 
عضو مجمع فدراسیون فوتبال باشند و 
آنموقع مجمع واقعی تشکیل می شود. 
نمی گویم مــن مربی تیم ملی بودم یا 
فلان آقا که مربی تیم ملی جوانان یا تیم 
ملی امید بوده را بیاورید، نه، سرمربیان 
تیم های ملی ایران، روسای فدراسیون 
فوتبال بعد از انقلاب، کاپیتان های که 
بیــش از 50 بازی ملی دارند و افرادی 
که بالای صد گل ملی زده اند باید قطعا 

عضو مجمع فدراسیون فوتبال باشند.
مــی خواهید مثل شــهاب 
عزیزی خادم 180 میلیارد تومان 

را نفله کنید؟
 آقای ماجدی به چنین چیزهایی 

فکر کردی؟ اصلا شــما به عنوان یک 
فــرد فوتبالی درباره چنیــن مواردی 
اندیشه کرده اید؟ شنیدم 180 میلیارد 
تومــان پول بــرای جــام جهانی می 
خواهیــد، برای کدام جــام جهانی؟ 
بیشــتر از دو، ســه یا نهایتا خیلی زور 
بزنید چهار بازی دوستانه برگزار نمی 
کنید. 180 میلیــارد مثل آن پول هایی 
که شهاب عزیزی خادم گرفت و نفله 
کرد و به فلانی و فلانی داد، سرپرست 
فدراسیون فوتبال آنقدر برداشت و به 
همه پاداش های آنچنانی داده شد می 
خواهید؟ شــما هم دنبال راضی کردن 

این آدم ها هستید؟
آقای ماجــدی این ره که می 

روید به ترکستان است
 اگر من جای شــما بودم، نمونه 
اش را بگویــم شــهاب عزیزی خادم 
شنیدم 10 میلیارد به پرسپولیس کمک 

کرده است. 
آقای عزیزی خادم اگر من جای 
شــما بودم ذره ای به کمیته مسئولیت 
های اجتماعی که پیشکســوتان ما در 

آن حضور دارند کمک می کردم. اصلا 
معلوم نیســت این آقــا از کجا آمده و 
چه شــناختی از این پیشکسوتان و مو 
سفیدانی که برای ما عزیز هستند دارد. 
این ده میلیارد را می شــد بین دویست 
نفر از پیشکسوتان و افرادی که به این 
پول نیاز دارند تقسیم کرد. چه ایرادی 
داشــت طی مراسمی به پیشکسوتانی 
که نیاز داشتند 50 میلیون تومان کارت 
هدیه می دادیــد؟ ده میلیارد تومان به 
باشگاه پرسپولیس دادید که این باشگاه 

نهایتــا این مبلــغ را به یکی دو نفر می 
دهــد که اندازه نوه این پیشکســوتان 
هم نیســتند. چنین کارهایی است که 
صــدای ما را در مــی آورد. امیدوارم 
فدراســیون فوتبال ما صاحب اصلی 

اش را پیدا کند و این نباشــد که جامعه 
ما را ســرزنش کند و بگوید بفرمایید 
این هم از فرد فوتبالی تان! اینجاســت 
که می گویم این فوتبالی ما به درد این 
پســت نمی خــورد و چهار نفر را هم 
برداشــته آورده است! از عزیزانم، نور 
چشــمانم آقایان مدیرروستا، حمید 
اســتیلی، ابراهیم قاسمپور و مظلومی، 
البتــه ابراهیم قاســمپور و مظلومی از 
من بزرگتر هســتند و دربــاره آن ها 
اظهارنظــری نمی کنم ولــی از علی 
اصغر مدیرروستا و حمید استیلی می 
پرســم اگر شما جای میرشاد ماجدی 
بودید، به جای اینکه شــما را انتخاب 
کنند، حشــمت مهاجرانی، حســن 
حبیبــی، ناصر ابراهیمی، علی پروین، 
جلال چراغپور، جلال طالبی، محمد 
مایلــی کهن، علی دایی و ســرمربیان 
اســبق تیم ملی ایــران مثل مناجاتی و 
همایون شــاهرخی، اگر چنین افرادی 
باشند شما بزرگواران نمی گفتید جای 
ما اینجاست و آن ها باید بیایند؟ آقای 
میرشاد ماجدی من چنین چیزهایی را 

می بینم.  بروید بررســی کنید آسیب 
شناسی در این کلاس ها چه جایگاهی 
دارد تا خدمتتان بعدا بگویم. امیدواریم 
فوتبال ما مســیرش را پیدا کند. آقای 
ماجدی این ره که می روید به ترکستان 
اســت. عرب کجای فوتسال ما بوده 

است؟
انتصابات شــما ســخره 

گرفتن جامعه فوتبال است
 افتضاح مشهد در زمان سرپرستی 
شــما بوده اســت و ایراد به شما وارد 

اســت. الان هم می بینم کسانی را در 
بخش های مختلف انتصاب می کنید 
که به نظرم بیشتر سخره گرفتن جامعه 
فوتبال ماســت. اینکه شما به صورت 
نمایشــی در برخی مراســم از جمله 

افطاری تان شرکت کنید، اگر از ته دلتان 
باشد خوب است ولی احساس می کنم 
نمایشی است. همه ما کارهای نمایشی 
می کنیم ولی برای شما دیگر تابلو شده 
اســت. بعد هم که دیگران را متهم به 
شایعه سازی برای تخریب فدراسیون 
می کنید. شــما هم در حال پیمودن راه 
علی کفاشــیان، مهدی تاج و شهاب 
عزیزی خادم هســتید. کاش حداقل 
برخی پیشکسوتان و مربیان ملی ما را 
مثــل من، نمی گویم من ولی امثال من 
را جمع می کردید و با آن ها مشــورت 
می کردید. شــنیدم با برخی حقوقدان 
ها مشورت کردید و پیشنهادی دادند 
که شما گفتید نمی شود. آن حقوقدان 
پیشــنهادی داده و میرشــاد ماجدی 
در جواب گفته پس فرمان دســت ما 
نیســت، پس خود ما چی؟ بله فرمان 
باید دست مجمع باشد و قانون بگذارد 
و شما مثل مدیرعامل یک باشگاه فقط 
دستورات آن ها را انجام دهید.  او گفته 
پس اگر چنین شود، ما چه کاره هستیم؟ 
اگر فکر می کنید رییس فدراسیون می 

شــوید، از همین حالا می گویم زهی 
خیال باطل. وقتی عرب را که هیچگونه 
فعالیتی در فوتسال نداشته می گذارید 
عضو کمیته فوتســال، خطاهایت در 
حال نمایان شــدن است و خطاهایی 

هم نیست که از آن بگذریم. 
داســتان  بهاروند،  آقــای 
ماشین های شاسی بلند چه شد؟
 درخواســت مهرداد ســراجی 
درباره حسابرسی سازمان لیگ را پاسخ 
دادید؟ آیا درخواستش غیرقانونی بود؟ 
چنین چیزی حق طبیعی هیات رییسه 
است و جالب اینکه حیدر بهاروند در 
یک حرکــت گاز انبری می گوید من 
شــکایت می کنم. بدم نمی آید حیدر 
بهاروند از من هم شــکایت کند و به 
دادگاه برویم. اگر الان مهرداد سراجی 
بیاید جلوی من، قســم می خورم او را 
نمی شناسم. تا حالا ایشان را از نزدیک 
ندیدم. شــما یک دبیر به نام کشوری 
دارید، با صد نفر از دوســتان صحبت 
کردم و حتــی در رادیو گفتم حاضرم 
جایزه بدهم به کســی که بگوید دبیر 

سازمان لیگ ما چه کسی است. 

در شش ســالی که از رفتن علی 
کاظمی گذشته، کشوری بیاید بگوید 
در کدام رســانه صحبت کرده است؟ 
این همه مشــکلات از جام حذفی در 
خرمشــهر بگیرید تا اعتراض باشگاه، 
دبیر سازمان لیگ شما کجا بوده است؟ 
کجا خودش را مطرح کرده است؟ آن 
از مدیرعاملی تان در صبا که تیم نابود 

شد و این هم از این داستان. 
ایشــان یک پســت مهم گرفته 
ولی آقای بهاروند شــما چشــمت را 
اینجا می بندی. یا آدم سیاســی پشت 
آن ها است که همین آدم های سیاسی 
در فوتبــال پدر ما را در آوردند. شــما 
فوتبالی هســتید، اگر مسائل تان را به 
صورت شفاف اعلام می کردید کار به 
اینجا نمی رسید.  هنوز داستان ماشین 
های شاســی بلندی که شنیدم همین 
کشــوری هم گرفته را برملا نکردید. 
راجع به بهرامی صحبت کرده بودم که 
گویا ایشان مدارک آورده و تبرئه شده 
است. خداروشکر ولی کشوری هنوز 
نامشخص است. اگر خودم شخصا به 
سازمان لیگ نمی آمدم و صحبت نمی 
کردم شاید حرفی برای گفتن نداشتم.

حیدر بهارونــد می خواهد 
پنهان کاری کند تا زمان بگذرد

 آقای بهاروند، شــما که ورزشی 
هســتید، به جای اینکه پاســخگوی 
ســوالات هیات رییســه باشید، می 
خواهیــد پنهان کاری کنیــد تا زمان 
بگــذرد. بــا این رفتاری که میرشــاد 
ماجدی انجام می دهد، به نظرم شهاب 
عزیزی خــادم بــا هماهنگی همین 
دوستان عزل شده دوباره برمی گردد. 
شاید هم میرشاد ماجدی دنبال آوردن 
این آقایان است، نمی دانم چون خیلی 
بهم نزدیک بودند و شــهاب عزیزی 
خادم کمیته فنی را به میرشــاد ماجدی 
داده بود. به این موضوع شــک دارم و 
به خاطر همین به مســئولان وزارت 
ورزش، نماینــدگان محترم مجلس و 
مجمع فدراســیون فوتبال هشدار می 
دهم تا طــرح جدیدی بدهند چرا که 
وضع در حال بدتر شــدن است. یک 
طرحی هم به هیات رییســه پیشنهاد 
بدهم؛ چرا از الان به دنبال این نیســتید 
مجمــع واقعی فدراســیون فوتبال را 

تشکیل دهید؟
وقتــی میرشــاد ماجــدی 
الان قندان پــرت می کند، رییس 

فدراسیون شود چه می کند؟
 وقتی یک نفر هنوز سرپرســت 
است و امکان اینکه رییس فدراسیون 
بشود را دارد و به همکارش قندان پرت 
می کند، این موضوع دیگر اوج نگرانی 
ما می شــود. اگر رییس فدراســیون 
بشــود و مجمــع رای بدهــد، دیگر 
جان اطرافیان او تامین شــده نیست. 
یادم اســت یک اتفاقــی در فرودگاه 
برای ایشــان در فرودگاه رخ داده بود 
کــه بلافاصله عکس گرفته بود؛ اینکه 
یک هوادار حمله کرده بود و به ایشان 
آسیب رســیده بود. حالا نگرانی برای 
آینده است که اگر او رییس فدراسیون 
شود، چه آسیب هایی ممکن است به 

اطرافیان وارد شود.

کاش یک فوتبالی با این عملکرد سرپرست فدراسیون نمی شد!
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نادر فریادشیران: 
انتصابات ماجدي به 
سخره گرفتن فوتبال 

كشور است

 اگر عملکرد یک آدم فوتبالی خوب باشد که همه ما خوشحال می شویم مثل مدیران بزرگی که قبلا در فوتبال 
داشــتیم مثل نوآموز، راغفر، آبشناســان، دادکان و ... که در فوتبال سابقه داشتند. ما مخالفت مان را از زمان 
علی کفاشیان، مهدی تاج و شهاب عزیزی خادم که غیرفوتبالی بودند و افرادی غیرفوتبالی آن ها را آوردند 
شروع کردیم. کاش میرشاد ماجدی سرپرستی را قبول نمی کرد تا امثال من به راحتی بتوانند صحبت کنند.

با احداث مجموعه ورزشی ساحلی بندر چارک اولین دوره مسابقات 
فوتبال ساحلی در این شهر ساحلی جنوب کشور برگزار شد و با استقبال 

قابل توجه علاقمندان مواجه گردید.

اقتصاد کیــش- دو بازیکن از 
بندرلنگه بــه اردوی انتخابی تیم ملی 

بسکتبال بانوان دعوت شدند. 
ســحر پای توران در رده زیر 18 
سال و الناز سنگی در رده زیر 1۶ سال 
از تیم خانم بســکتبال بندرلنگه برای 
حضــور در اردوی انتخابــی تیم ملی 

بسکتبال انتخاب شدند .  
گفتنی است این اردو در تاریخ ۲۴ 
اردیبهشت ماه در تهران برگزارخواهد 

شد.

دعوت  دو بازیکن از بندرلنگه به اردوی انتخابی
 تیم ملی بسکتبال بانوان 

اقتصاد کیش- در این مسابقات 
که برای اولین بار و توســط باشگاه 
فرهنگــی ورزشــی ملــوان بنــدر 
چــارک برگزار شــد ،  تیــم فوتبال 
ســاحلی فیــش مارکت ناخــدا به 
مدیریــت مرتضی بلوچ پور بازیکن 
سابق اســتقلال بندرچارک به مقام 
قهرمانی دست یافت تا اولین قهرمان 
 فوتبال ســاحلی بنــدر چارک لقب

 بگیرد.
مرتضی بلوچ پور در گفتگویی 
بــا خبرنــگار اقتصــاد کیش ضمن 
تقدیر از شهرداری بندر چارک برای 
احداث این مجموعه ورزشی خوب 
بــرای جوانان و ورزش بندر چارک 
و تقدیــر از باشــگاه ملوان به جهت 
برگزاری مسابقات گفت: مسابقات 
بســیار خوبی برگزار شد و جوانان 
شــهر چارک برای اولین بار شرکت 
در مسابقات فوتبال ساحلی را تجربه 

کردند که بسیار خوب بود. 
وی گفــت : امیدواریم اینگونه 

مسابقات در منطقه  توسعه و گسترش 
یابد و بطور مســتمر شاهد برگزاری 
مســابقات ســاحلی در بندر چارک 
باشیم چرا که همین مسابقات نشان 
داد جوانان این شهر از استعدادهای 
خوبــی برخوردارند و مــی توانند 
 در میادیــن بزرگتر نیــز خود نمایی 

کنند.
بازیکن ســابق اســتقلال بندر 
چــارک افزود: انشــالله اســکلت 
و ترکیــب ایــن تیــم کــه قهرمان 
مســابقات شــد را حفــظ خواهیم 
کــرد و بــا همین تیــم  در صورت 
موافقت  هیئت فوتبال شــیبکوه در 
 مسابقات استانی شــرکت خواهیم 

کرد . 
بلوچپــور در پایــان گفت :  با 
همت بازیکنــان انشــالله قهرمانی 
فوتبال ساحلی چارک را برای همیشه 
نگه خواهیم داشــت و اجازه حضور 
در ســکوی اول را بــه هیچ حریفی 

نخواهیم داد.

مرتضی بلوچ پور مدیر تیم فوتبال ساحلی فیش مارکت ناخدا بندر چارک:

 قهرمانی فوتبال ساحلی چارک را برای 
همیشه نگه خواهیم داشت

اقتصــاد کیش- چهار بدمینتون 
باز شهرستان بســتک در  تیم نماینده 
هرمــزگان در لیگ دو کشــور رقابت 

خواهند کرد. 
مسابقات لیگ دو بدمینتون بانوان 
کشــور در حالی با 1۲ تیم به میزبانی 
بندرعبــاس برگزار خواهد شــد که 
ســه بدمینتون باز به نام های ستایش 
آهــوی زرین، مریــم چنگالخوش و 
ســمیه عبدالله پور از شــهر جناح در 
تیم نماینده هرمزگان یک و آمنه نامی 
از روســتای تدرویــه در تیم نماینده  
 هرمــزگان دو به مصــاف رقبای خود 

خواهند رفت.  
گفتنــی اســت دو تیــم برتــر 
ایــن رقابــت هــا بــه لیــگ یــک 
 بدمینتــون کشــور صعــود خواهند 

کرد.

رقابت  چهار بدمینتون باز شهرستان بستک در  تیم
 نماینده هرمزگان در لیگ دو کشور 


